
Årsmødet

Afholdt lørdag den 22 marts

Om det skyldtes at årsmødet som noget nyt blev afholdt på en lørdag, eller andre omstændigheder, er 

ukendt, men fremmødet var overvældende.

Vi lagde ud med bestyrelsens korte beretning, som efterfølgende blev godkendt af forsamlingen. 

Beretningen kan hentes på hjemmesiden, hvis du vil nærstudere den.

Kassereren fremviste et fornuftigt regnskab, som udviste et lille men kalkuleret underskud.

Efter bestyrelsens beretning og regnskab blev der afholdt valg til bestyrelsen. Alle medlemmer i 

bestyrelsen der var på valg, genopstillede, dertil opstillede Kurt K Pedersen. Hvorfor der blev afholdt 

skriftligt afstemning.

Hele bestyrelsen blev med overbevisning genvalgt.

Kurt K Pedersen og Birthe Jensen blev herefter valgt som suppleanter.

Efterfølgende var der et kort foredrag af Katrine Rogert, formand for Sorø Handel og Service.

Sorø Lokalafdeling



Sorø Lokalafdeling

Årsmøde for regnskabsår 2024

Velkommen til

1



Dagsorden ifølge vedtægterne

1. Valg af dirigent, bestyrelsens forslag – Bente Petersen

2. Beretning om lokalbestyrelsens virksomhed til godkendelse. 
Side 3 Side 4 Side 5 Side 6 Side 7

3. Forelæggelse af Sorø lokalbestyrelses Regnskab
Side 8

4. Indkomne forslag, som skal være lokalbestyrelsens formand i hænde senest 14 dage før mødet. 
Side 9

6. Præsentation af nuværende bestyrelse 
Side 11

8.    Valg af suppleanter for 1.år
Side 13

9.    Eventuelt Side 14  

Velkommen ved formand Ole Rasmussen

5.    Orientering om lokalafdelingens fremtidige virke.
Side 10 

7.    Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2. år
Side 12

2



Årsberetning 2024 for Ældre Sagen i Sorø
Et år med engagement, aktiviteter og innovation
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Indledning

Året 2024 har været et begivenhedsrigt og produktivt år for Ældre Sagen i Sorø. Alle 
frivillige har fortsat arbejdet med at give livskvalitet til ældre borgere i vores samfund 
gennem en række initiativer og aktiviteter. Blandt andet ved at fremme socialt 
samvær og trivsel.

Vi fik en ny Ældrelov i 2024, den vil vi følge nøje op på overfor vores kommune.

Medlemsudvikling

Vi har oplevet en markant stigning i antallet af medlemmer i løbet af 2024. Vi er nu ca. 
4.300 medlemmer, hvilket er en stigning på ca.10% sammenlignet med året før. I 
Stenlille - Dianalund er de ca. 3.000 medlemmer, altså er vi i alt ca. 7.000 i Sorø 
Kommune.  Antallet er et klart tegn på, at vores arbejde og tilbud bliver værdsat af 
borgerne i Sorø.

På landsplan har der også været en stor medlemsfremgang og vi er nu over 1.030.000 
medlemmer.



Aktiviteter og arrangementer

Vi har i løbet af året haft rigtig mange aktiviteter både i Kaarsbergcentret samt uden for 
huset, det være sig store som små, alle er lige vigtige.

I 2024 har vi opstartet flere nye aktiviteter, end vi nogensinde har gjort før på et år. 
Årsagen? Ja, den er indlysende, vi har mange aktive ældre i Sorø og mange frivillige som 
har lyst til at gøre et stykke arbejde for andre. Der dukker hele tiden nye aktiviteter op, der 
er derfor til stadighed brug for flere der, som frivillig, vil opleve glæden ved at være noget 
for andre.  

Alle vores aktiviteter og arrangementer har gennemgående været en succes. Vi vil 
imidlertid gerne lige fremhæve en række nye tiltag i 2024.

Allerede i januar kom ”Kreativitet” på banen, en aktivitet der pga. høj tilslutning hurtigt 
måtte flytte til større lokaler.

Vi forsøgte os for første gang med en tur til en revy, nemlig Menstrup Revyen og det kom 
meget bag på os, at der var så stor tilslutning til dette, så den vil indgå i vore planer for 
det kommende år.
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Årsberetning 2024 for Ældre Sagen i Sorø
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Årsberetning 2024 for Ældre Sagen i Sorø
Aktiviteter og arrangementer (fortsat).

SeniorBio, et samarbejde med Victoria Teatret. Også Ældre Sagen i Dianalund – Stenlille og 
Fuglebjerg samt Onsdagsklubben er med i samarbejdet, her er også stor tilslutning. Der vises 
fortrinsvis forskellige premierefilm.

Vi har endvidere afholdt en serie aftener med fokus på Grundtvig. En så efterspurgt aktivitet at 
mange måtte gå forgæves.

Også “Stemmetræning” har haft stor efterspørgsel.
Vi glæder os endvidere over at ”Herreværelset” igen fungerer på bedste vis.

Samarbejde med Sorø kommune og Ældrerådet

Vi må erkende, at vores samarbejde med Sorø Kommune og Ældrerådet er stort set lig nul.

Sorø Kommune afbrød for ca. 5 år siden det årlige møde, vi havde med dem. Og siden har vi kun 
haft sporadisk kontakt.

Hvis ikke vi havde medlem af Ældrerådet Jørgen List Kristensen i vores bestyrelse, ville vi ikke 
vide hvad der foregik i Ældrerådet. Både Ældrerådet og Ældre Sagen er jo til for at gøre livet så 
behageligt som muligt for alle ældre. Vi kunne godt tænke os et samarbejde!
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Årsberetning 2024 for Ældre Sagen i Sorø

Frivillighed

Frivillige er hjertet i Ældre Sagen, og vi er dybt taknemmelige for den indsats, alle frivillige yder, 
det er mere end fantastisk. I 2024 var vi ca. 75 frivillige som alle har gjort et utroligt flot stykke 
arbejde.

Ikke et eneste af de arrangementer eller aktiviteter vi har, kunne gennemføres uden frivillige, det 
er hverdagens helte.

Ældre Sagen prøver at sige tak til de frivillige med en lille julegave, og en tur ud i det blå. I år gik 
turen til Gjorslev Gods. Det opvejer på ingen måde den store indsats der ydes, hvis man taler 
om økonomi, men vi tror de har det lige som os, det er sjovt at være frivillig og gøre en indsats 
for andre.
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Årsberetning 2024 for Ældre Sagen i Sorø

Afslutning

2024 har været et fantastisk år for Ældre Sagen i Sorø, og vi er stolte af de resultater, vi har 
opnået. Vi vil gerne takke alle vores medlemmer, og samarbejdspartnere for deres 
engagement og støtte. En særlig tak til alle frivillige. Sammen kan vi fortsætte med at gøre en 
forskel for ældre i vores samfund.
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Regnskab 2024 Resultatopgørelse

Resultatopgørelse 31-12-2024 31-12-2023

Indtægter

Kontingentandel 112.912 106.883

Andre tilskud sekretariatet 10.360 9.240

Gaver, tilskud, bidrag     1) 0 11.767

Annonceindtægter 0 3.200

Arrangementsindtægter 2) 402.706 356.520

Diverse indtægter   3) 2.963 9.924

Renteindtægter 4.994 4.816

Indtægter i alt 533.935 502.349

Udgifter

Markedsføringsomkostninger   4) 13.784 15.350

Lokalafdelingsudgifter m.m.   5) 27.146 37.515

Kørsel og befordringsudgifter 5.825 8.615

Gaver og præsentation 27.668 31.264

Husleje/lokaleudgifter 0 0

Arrangementsudgifter  m.m.  6) 485.923 452.512

Gebyrer 2.107 1.794

Udgifter i alt 562.453 547.051

Årets resultat -28.518 -44.702

Godkendt



Indkomne forslag, som skal være 
lokalbestyrelsens formand i hænde senest 
14 dage før mødet. 

Ingen forslag modtaget.
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Og hvad er så planerne for fremtiden.!

Fremtidsplaner

Vi ser frem til et spændende 2025, som vi plejer jo allerede er startet med jazz. Det var igen 
i år bare en succes.

Vi har haft Peter Vesth på besøg, vi måtte desværre alt for tidligt melde udsolgt.  Og nu er 
det årsmøde.

Vi forventer at bibeholde de tilbud vi allerede har. På nuværende tidspunkt ved vi, at der 
bliver en sommertur i juni måned til det fynske samt en Seniorsommerhøjskole. Straks 
efter årsmødet går arrangementsudvalget i gang med at planlægge det nye program for 
efteråret 2025 og foråret 2026. Når programmet er fastlagt, kan det findes på 
hjemmesiden.

Den vigtigste opgave i 2025 bliver dog at følge op på den nye Ældrelov og sikre os, at Sorø 
Kommune lever op til denne, bl.a. ved at indføre teams på ca. 12 personer.  Og så må vi 
ikke glemme, at der er kommunalvalg. Bestyrelsen har besluttet, at vi inviterer til valgmøde 
sammen med Stenlille-Dianalund i oktober måned.
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Præsentation af nuværende bestyrelse :
Ole Rasmussen Formand

Jette Knudtskov Næstformand

Mogens S. Jensen Sekretær

Birgit Wehlast Ældrepolitik

Vinnie Poulsen Dameværelset, Kreativitet

Kirsten Schilling Erindringsbio, Sangcafe, Grundtvigsaften, kor & stemmetræning

Palle Frejvald IT-cafe, hjemmeside, Facebook & medier

Jørgen List Kristensen Bisidder

Niels K. Pedersen Besøgsvenner
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Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 + 1. år
På valg 2025 På valg for 2 år På valg 2026

Palle Frejvald Modtager genvalg

Vinnie Poulsen Modtager genvalg

Mogens S. Jensen Modtager genvalg

11
Retur→

Ole S. Rasmussen Modtager genvalg

Birgit Wehlast

Jette Knudtskov

Jørgen List Kristensen

Kirsten Schilling Modtager genvalg

Niels K. Pedersen Modtager genvalg

På valg for et år



NAVN PÅ KANDIDAT ANTAL STEMMER I ALT PR. 
KANDIDAT

KANDIDAT NR. 1 OLE S RASMUSSEN 86 – VALGT FOR 2 ÅR

KANDIDAT NR. 2 MOGENS S JENSEN 87 – VALGT FOR 2 ÅR

KANDIDAT NR. 3 PALLE FREJVALD 86 – VALGT FOR 2 ÅR

KANDIDAT NR. 4 VINNIE POULSEN 84 – VALGT FOR 2 ÅR

KANDIDAT NR. 5 KIRSTEN SCHILLING 87 – VALGT FOR 2 ÅR

KANDIDAT NR. 6 NIELS K PEDERSEN 79 – VALGT FOR 1 ÅR

KANDIDAT NR. 7 KURT PEDERSEN 17 – IKKE VALGT

99 STEMMEBERETTIGEDE MEDLEMMER OG
AFGIVNE STEMMESEDLER. HERAF: 2 BLANKE
OG 10 UGYLDIGE

SORØ LOKALAFDELING – VALG AF LOKALBESTYRELSESMEDLEMMER



Valg af suppleanter for ét år

Suppleant: 

Kurt Pedersen Modtager genvalg Valgt

Følgende medlemmer stiller op som suppleant:

Birthe Jensen Valgt
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Årsmødet er hermed slut

Bestyrelsen siger tak for god ro og orden

Sorø Lokalafdeling
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Inden vi går videre til den planlagte frokost har vi lige et 
ekstra input idet, vi har inviteret Formanden for Sorø Handel 
& Service, Katrine Rogert til at fortælle lidt om foreningens 
virke, samt om aktiviteter i 2025.

Billeder på næste side



Velkommen ved formand
Ole Rasmussen, samt valg
af dirigent - foreningskonsulent
Bente Pedersen.

Bestyrelsens beretning ved formand Ole Rasmussen

Billeder fra Årsmødet
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